

## 主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	59 榮耀歸於真神	會眾
Praise	To God Be the Glory	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	路加福音 10:25-37	會眾
Scripture	Luke 10:25-37	Congregation
唱 詩	38 有一位神	會眾
Praise	There Is a God	Congregation
主 餐	526 在主聖桌前	劉再生牧師
Communion	Here, at Your Table, Lord	Rev. Solomon Liu
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	教會 當事奉神愛鄰舍	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	396 當樂意事奉主	會眾
Praise	Serve the Lord with Gladness	Congregation
奉 獻	Luoman Huang, Steven Shao	
Offertory	Jason Teng, Galen Hu	
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

## 本週事奉表(2012年5月6日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School 成主 Adults	基要神學：魏忠友執事 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事		
領會 Liturgist	張治壽牧師	幼幼 Toddler	Colley, Alan
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	兒主 Children	Rob Moore, Betty Tong Grace Chernly
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Sis. Betty Tong	午餐 Lunch	Potluck
招待 Usher	C.H & Grace Chernly Hershel & Lois Johnson	5/11 (五) 團契	楊錦花姊妹
Power Point	Mansi Huang	Friday Snack	葉玉卿姊妹 楊錦花姊妹
音控 Audio	邵 勇弟兄		
司獻 Offertory	Luoman, Steven Jason, Galen		

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有金谷弟兄、王博弟兄(CBCFW)，黃鼎眾先生伉儷(Blue Mound)，Ms. Ming Bixler (Haltom City)，及門世高先生、范寶珍女士(門燕父母親)初次參加崇拜，感謝主，求主保守賜福。
3. 週三(5/9)禱告會在教會舉行，請參加。
4. 週五(5/11)團契聚會為觀賞《彼岸》福音影片，請參加。
5. 下主日(5/13)為母親節，請邀請/陪伴母親參加主日崇拜，分享愛筵。
6. 本週請為以下五個家庭代禱——王美惠姊妹家、古柏恩執事家、任偉良執事家、任俊壠姊妹家、何森泉執事家。
7. 劉牧師鼓勵已婚弟兄加入「為妻祈禱」，自母親節隔日起為期31天。
8. 香港中國神學研究院將在6/1(五)，2日(六)二晚在休士頓舉辦聖經講座，我教會為現場直播教會，請參考教會網頁，盼參加。(粵語講學、國語翻譯)
9. 教會訂7/20(週五)舉行培靈會，7/21(週六)下午舉辦聖樂佈道會，請即為邀請的福音朋友代禱。
10. 兒童VBS於8/13-17(Mon-Fri)舉行，請為籌備代禱。
11. 黃智優牧師令尊黃鎮華老弟兄蒙主恩召於5/4在台北安息歸回天家，5/15舉行安息禮拜。請為黃府親屬代禱，求主安慰，並保守黃牧師伉儷往返行程(5/8-23)。
12. 請為徐燕群姊妹代禱，因旅行文件待更新，勢須延期返美。
13. 肢體關懷與代禱：\* 為身體欠安的肢體——\* 童健弟兄令堂復原；胡李竹君姊妹健康；湯重蔭姊妹康復；吳文正執事健康；傅磊姊妹妊娠。\* 為遠行的肢體——劉艷飛姊妹5/9回美，明耀華姊妹5/9回中國，陳其弟兄5/11赴香港、中國講學；卜現法牧師在香港，杜一平姊妹在College Station，楊慕生弟兄伉儷、李菁姊妹、高樂弟兄、王苑姊妹、古柏恩執事伉儷在中國。\* 為畢業生——張明薇(5/12)TCU，張怡安(5/17)UT，李元愷(5/27週日)高中。\* 為在外地學子——元杰、饒敏西、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Bro. Gu Jin & Bro. Bo Wang (CBCFW), Mr. & Mrs. Tim Huang (Blue Mound), Ms. Ming Bixler (Haltom City), and Mr. & Mrs. Shigao Men (Yan Men's parents) came to worship with us for the first time, thank Lord, May He bless them.
3. Wednesday (5/9) prayer meeting will be held at church, please attend.
4. Friday (5/11) fellowship will being watch *Beyond* film, please attend.
5. Next Sunday (5/13), Mother's Day, please invite or accompany your mother to attend the worship and love meal fellowship.
6. Please pray for five families this week: Sis. June Wang and family; Deacon Dennis Krueger and family; Deacon Alan Yam and family; Sis. Jenny

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一二年五月六日 May 6<sup>th</sup>, 2012



- Steen and family; Deacon Ivan Ho and family.
- Pastor Liu encourages married brothers to join the *Pray For Her* (wife) activity for 31 days starting from the day after Mother's day.
  - China Graduate School of Theology in Hong Kong will host two nights of Biblical Seminar on June 1 & 2, (Fri & Sat) in Houston, our church will be one of the Videoconferencing sites, please join it. (Cantonese to Mandarin, more details on church website)
  - A Revival Meeting will be held on 7/20, Fri. and a Music Evangelism Conference on 7/21 Sat afternoon. Please pray for those who attend and the non-believers.
  - Kids VBS will be held on Aug 13-17 (Mon - Fri). Please pray for the preparation.
  - Rev. Joseph Huang's father went back to heavenly home on May 4 in Taipei, funeral service will be held on May 15. Please pray for God's comfort be with the families, and watch over Pastor Huang's trip.
  - Please pray for Sis. Sandy Xu, for her travel document needs to be renewed and reschedule the returning flight.
  - Intercessions: Pray for \* Those who are in physical weakness: Bro. Jian Tong's mother; Sis. Judy Li; Sis. Janet Tang; Deacon Ernest Wu; Sis. Lei Fu's pregnancy. \* For those on a trip: Sis. Anna Ming (5/9) to China, Sis. Yanfei Liu's (5/9) returning, Bro. Daniel Chen (5/11) to Hong Kong and China for teaching; Sis. Yiping Du in College Station; Rev. Timothy Pu in HK; Bro. & Mrs. Chisheng Yang, Sis. Jing Chen, Bro. Leo Gao, Sis. Yuan Wang, and Deacon & Mrs. Krueger in China. \* Pray for graduate student: Sis. Annie Chang (5/12) form TCU; Sis. Joy Chang (5/17) from UT; Bro. Kevin Lee on Sun. 5/27 from high school.\* College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, and Scott.

### 上週統計 Last Week's Statistics (2012年4月29日)

主日崇拜 Sunday Worship	108人	姊妹會 Women Group	---人
禱告會 Prayer Meeting	10人	週五團契 Friday Fellowship	53人
奉獻 General Offering \$1100; Building \$120; Mission China \$125 EA \$25; Lunch \$100			

### 下週事奉表 Next Week's Services (2012年5月13日) 母親節

證道 Sermon	Pastor Joshua Ong	Sunday School 成主 Adults	基要神學：魏忠友執事 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	Brother Joshua Liu		
領會 Liturgist	Deacon John Wei	幼幼 Toddler	Colley, Alan
翻譯 Interpreter	Brother David Yip	兒主 Children	Rob Moore, Betty Tong Grace Chernly
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 劉丹輝弟兄	午餐 Lunch	Brother and youth
招待 Usher	C.H & Grace Chernly Hershel & Lois Johnson	5/18 (五) 團契	葉衛平弟兄
Power Point	Luoman Huang	Friday Snack	劉趙秀娟師母 林怡姊妹
音控 Audio	邵勇弟兄		
司獻 Offertory	Mansi, Daniel Hu Brian, Jason		

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

<b>Solomon Liu</b> Pastor 劉再生牧師	(817) 595-5773	6135 Holiday Lane North Richland Hills TX 76180  (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
<b>Joshua Ong</b> Youth Pastor 王鴻傳道	(626) 329-2772	
<b>Ernest Wu</b> Deacon 吳文正執事	(469) 322-4351	
<b>Ivan Ho</b> Deacon 何森泉執事	(817) 266-0393	
<b>Alan Yam</b> Deacon 任偉良執事	(817) 561-4964	
<b>John Wei</b> Deacon 魏忠友執事	(817) 281-6047	
<b>David Sheng</b> Deacon 盛亦煒執事	(682) 502-6131	